
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Radomno 

 

Zebranie odbyło się w dniu 28 września 2021 r. o godz. 1915, w lokalu remizy OSP w Radomnie. 

Na ogólną liczbę 408 stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania, w zebraniu 

udział wzięło 24 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych mieszkańców. 

 

Zebranie odbywało się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest ważne bez 

względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Gminy – Tomasz Waruszewski, 

2) Rady Gminy – Piotr Jadanowski, 

3) Przedstawiciel Urzędu Gminy – Natalia Brzezicka. 

 

Porządek zebrania:  

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2) Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2020 rok. 

3) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4) Zapytania i wnioski. 

5) Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania:  

 

Ad 1 

Zebranie otworzyła i prowadziła Sołtys wsi Edyta Bendkowski, powitała zebranych  

i stwierdziła ważność zebrania jak na wstępie protokołu.  

Przewodnicząca zebrania przedstawiła projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Sołtys wsi przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za lata 

2020/2021. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 

 

 



Ad 3 

 Wójt Gminy Tomasz Waruszewski przekazał informacje z bieżącej działalności,  

w wystąpieniu omówiono następujące zagadnienia: 

-  podziękowanie Sołtysowi, Radzie Sołeckiej za aktywne uczestniczenie w życiu Gminy, 

zorganizowanie wszelkiego rodzaju uroczystości, zawodów sportowych oraz za uczestniczenie 

w akcji sprzątania Gminy, tym samym zachęcono do uczestniczenia w przyszłym roku, 

- podziękowanie dla strażaków OSP, za pomoc w czasie pandemii (dystrybucja maseczek, 

ulotek oraz dowozy osób na szczepienia), 

- kryzys w rolnictwie spowodowany ASF, który wykryto również na terenie Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie. Wykrycie ogniska choroby to nie tylko problem jednego gospodarstwa. Z jego 

konsekwencjami muszą mierzyć się wszyscy hodowcy z danego powiatu, który automatycznie 

zostaje określony jako „strefa czerwona” i objęty szczególnymi restrykcjami. I pomimo tego,  

że producenci zachowują ostrożność oraz stosują się do zaleceń, mają ogromny problem  

ze znalezieniem rynku zbytu na mięso. Gmina wspiera rolników oferując im pomoc 

psychologiczną i prawną, 

- szczepienia przeciw COVID-19, zaznaczono, że Gmina Nowe Miasto Lubawskie ma 

najwyższy wskaźnik z gmin wiejskich w powiecie i jest na poziomie ok. 45% zaszczepionych 

osób w Gminie. Wystosowano prośbę o przemyślenie decyzji o zaszczepieniu się i zachęcono 

do szczepień, 

- planowana bodowa zaplecza socjalnego przeznaczonego na szatnię, kotłownię oraz 

pomieszczenia na siłownię, które będą dostępne dla wszystkich mieszkańców, 

- planowane dokończenie budowy drogi nad jeziorem, na którą został złożony wniosek  

o dofinansowanie, 

- planowany zakup urządzenia do koszenia trawy. 

 

Ad 4 

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski i zapytania: 

- Czy planowana jest rozbudowa ścieżki rowerowej? 

Wójt Gminy poinformował, że planowana jest rozbudowa ścieżki rowerowej, dokumentacja jest 

już zrobiona, ale Gmina czeka na dostępne możliwości dofinansowania. 

- Czy planowana jest budowa kanalizacji w Radomnie? 

Wójt Gminy oświadczył, że w najbliższych latach nie jest planowana budowa kanalizacji  

w Radomnie, ze względu na brak środków pieniężnych na ten cel. 

- Dlaczego kwota przyznana na wydatki sołectwa została zmniejszona? 

Wójt Gminy poinformował, że zadecydowano o przyznaniu mniejszych kwot dla sołectw, aby 

móc przeznaczyć zaoszczędzone pieniądze na wkład własny przyszłych inwestycji, z których 

będą mogli korzystać wszyscy mieszkańcy Gminy. 

- Poproszono o zwrócenie uwagi na estetykę miejscowości. 

Wójt Gminy poprosił Panią Sołtys o zgłaszanie wszystkich problemów porządkowych do Urzędu 

Gminy. Pani Sołtys zaznaczyła, że informacje te zostały już przekazane. 



- Zgłoszono problem dojścia do jeziora przez tereny prywatne. 

Wójt Gminy zaznaczył, że nie można przechodzić przez tereny prywatne, aby dostać się do 

jeziora należy przemieszczać się linię brzegową. 

- Kiedy nastąpi budowa droga przy Kółku Rolniczym? 

Wójt Gminy oświadczył, że dokumentacja jest w trakcie przygotowywania, a w przyszłym roku 

zostanie złożony wniosek o dofinansowanie. Realizacja może nastąpić w około 2023 roku. 

- Czy przy nowo wybudowanej drodze można zainstalować oznakowanie o maksymalnym 

tonażu pojazdów poruszających się po owej drodze? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że droga ta wybudowana jest w standardzie bez ograniczeń tonażowych  

i nie mam możliwości wprowadzenia takiego ograniczenia przez Gminę. 

- Prośba o zainstalowanie progów zwalniających na nowo wybudowanej drodze. 

Wójt Gminy poprosił, żeby przemyśleć tą propozycję, bo po zainstalowaniu progów 

zwalniających często są zgłaszane prośby o ich usunięcie ze względu np. na hałas. 

- Zgłoszono, że w innych miejscowościach wykonywane jest więcej inwestycji niż w Radomnie. 

Wójt Gminy zaznaczył, że każda z miejscowości jest ważna i będą one modernizowane w miarę 

możliwości finansowych Gminy. 

- Poproszono o zamontowanie tabliczki „Nie dotyczy użytkowników posesji” pod znakiem 

zakazu zatrzymywania się na drodze przy kościele. 

Wójt Gminy przypomniał, że znaki zakazu zatrzymywania się zostały tam zamontowane zgodnie 

z wnioskiem mieszkańców. Wójt Gminy poprosił Panią Sołtys o zgłoszenie tego wniosku do 

Urzędu Gminy. 

- Kiedy zostanie wykonane odwodnienie placu rekreacyjnego? 

Wójt Gminy posiada informacje, że zadanie zostało już zlecone wykonawcy i zostanie ono 

wykonane w najbliższym czasie. 

- Czy w Radomnie będzie prowadzony światłowód? 

Wójt Gminy odpowiedział, że część mieszkańców czeka już na wykonanie światłowodu, ale  

jest obawa, że nie zostanie on wykonany w niektórych miejscach ze względu na wysokie koszty 

przystosowania otoczenia. Wójt Gminy będzie prowadził rozmowy z właścicielami sieci. 

- Prośba o wyrównanie dróg gruntowych. 

Wójt Gminy poinformował, że prośba ta zostanie przekazana do Referatu Drogownictwa Urzędu 

Gminy. 

 

Ad 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Sołtys wsi Edyta Bendkowski zamknęła 

zebranie wiejskie. 

 

 

  Protokołowała               Sołtys wsi 

 

Natalia Brzezicka                              Edyta Bendkowski 


